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Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin
dispoziţia primarului cu nr. 57/15.03.2013, la care participă un număr de 10
consilieri, secretar şi alţi invitaţi.

Având în vedere că domnul consilier Marcu Marin a susţinut pe o perioada de
cel mult 3 luni şedinţele de consiliu, în conformitate cu prevederile art. 35 alin (1)
din Legea nr. 215/2001, republicată, se face propunerea pentru preşedintele de
şedinţă de către domnul consilier Tomescu Gheorghe, în persoana domnului
consilier Ene Gheorghe, care a fost ales cu 10 voturi ,,pentru’’.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la şedinţa
anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de către
preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Marcu Marin aduce la cunoştinţa Consiliului Local absenţa
motivată a domnului consilier – viceprimar Popescu Adam.

Domnul consilier Ene Gheorghe dă cuvântul domnului primar pentru a
prezenta proiectul ordinei de zi.

1. Proiect de hotărâre cu privire la – Desemnare membru titular şi membru
supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară
,,Oltul’’.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion-Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimarul localităţii
Adam Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

2. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi, fiind aprobat cu 10 voturi ,,pentru’’.
Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Ene Gheorghe, preia lucrările

şedinţei ordinare, dând cuvântul primarului localităţii pentru a prezenta primul punct
scris pe ordinea de zi.

Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la – Desemnare
membru titular şi membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de
Dezvoltare Intercomunitară ,,Oltul’’.



Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Ene Gheorghe,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel – preşedinte,

Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre Constantin –
membri, luând în discuţie la data de 20.03.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Desemnare membru titular şi membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei
de Dezvoltare Intercomunitară ,,Oltul’’, consideră că  s-a întocmit cu respectarea
legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu
privire la Desemnare membru titular şi membru supleant în Adunarea Generală a
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ,,Oltul’’.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe – preşedinte,

Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând în discuţie la
data de 20.03.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire Desemnare membru titular şi
membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare
Intercomunitară ,,Oltul’’ consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare,
îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Desemnare
membru titular şi membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de
Dezvoltare Intercomunitară ,,Oltul’’.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan – preşedinte,

Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu Proiectul de
Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 10 voturi ,,pentru’’.

2. Întrebări, interpelări, propuneri.
Domnul primar dă răspuns la întrebările consilierilor adresate în şedinţa

anterioară.
Referitor la întrebarea domnului Antonescu Daniel cu inundaţia de la Doneşti

informează că s-a săpat şanţul acolo unde se inundase cultura de grâu şi se va repara
şi la Nae Panait.

Am luat legătura şi cu reprezentanţii CEZ care au solicitat cerere scrisă pentru
măsurarea tensiunii slabe de la Doneşti.

Pentru APIA, după cum s-a văzut, dosarele se întocmesc aici.
Balastările pentru drumurile comunale s-au tăiat din buget, prin urmare doar la

rectificare putem spera că ni se vor aloca bani pentru acest capitol.
Caietul de sesizări, după cum aţi observat, a fost pus la intrare şi cine doreşte

poate să scrie eventualele reclamaţii.
Rampa de la dispensar acum nu este funcţională. Dacă cei de la şcoală o

repară, o lăsăm acolo şi vom găsi o soluţie să ne ofere o cale de acces atunci când
avem nevoie.

Am luat măsuri pentru amenajarea a cinci staţii de autobuz.
Consider că este posibil ca de 1 aprilie biroul secretar să facă schimb cu biroul

de asistenţă socială.



Începând de astăzi biblioteca se va muta din nou în cămin, se vor inventaria
documentele specifice şi ce nu mai este de valoare se va casa.

Referitor la Legea fondului funciar vă informez că săptămâna trecută am
semnat contractul pentru cadastrul extravilan, iar cel pentru intravilan se mai discută.

Programul de la şcoală rămâne de discutat pentru că este dificil pentru un copil
care termină la ora 13 să rămână până la ora 15.

Aş dori să transform drumul agricol ,,Dealul Mare’’ în drum comunal pentru a
obţine surse de balastare de la Consiliul Judeţean.

Se înscriu la discuţii domnii consilieri Antonescu Daniel, Pîrcălăbelu
Gheorghe, Tomescu Gheorghe, Drăguşin Ştefan şi Cojocaru Ştefan.

Domnul consilier Antonescu Daniel menţionează că până acum era o
înţelegere cu primarul pentru scutirea de pază a persoanei care se ocupă de stingerea
iluminatului public. Întreabă dacă există posibilitatea ca în perspectivă iluminatul
public să fie înlocuit fotocelulă sau leduri.

Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe comunică faptul că islazul de la
Bulimanu este un popas al ţiganilor nomazi care se ocupă de furturi şi aminteşte că
există o hotărâre de împrejmuire a islazului. Tractoriştii au ieşit cu discurile şi
plugurile neridicate şi au deteriorat drumurile publice. Rampa nu trebuie să ajungă în
incinta şcolii. Eu consider că avem specialişti care o pot repara şi o putem folosi cu
toţii. De asemenea, mai întreabă dacă se mai face ceva în legătură cu punctele de
colectare a deşeurilor.

Domnul primar îi reaminteşte că este consilier responsabil pe zona respectivă,
să circule mai des şi să sesizeze organele competente. Referitor la tractorişti le vom
face adrese scrise prin care le vom solicita să respecte normele de utilizare corectă a
drumurilor publice. Pentru rampă, luaţi iniţiativa şi cu ajutorul specialiştilor de care
aţi amintit şi consilierilor locali reparaţi-o. La nivelul Consiliului Judeţean este un
proiect cu punctele de colectare deşeuri, s-u cumpărat containerele şi trebuie
repartizate.

Domnul consilier Tomescu Gheorghe reaminteşte că începe toaletarea de
primăvară şi solicită conducerii să impună cetăţenilor să facă curăţenia de primăvară.
De asemenea, solicită să se găsească resurse şi soluţii pentru asfaltarea drumului de
la Brătuleşti. Cere conducerii CMV TV să remedieze defecţiunile de cablu tv,
deoarece se întrerupe frecvent. Referitor la iluminatul public, ,,aventurierii’’ şi-au
făcut apariţia şi în satul Bulimanu şi opresc lumina ca să opereze furturi.

Domnul consilier Drăguşin Ştefan menţionează că la Dejeşti se înlocuieşte
ţeava de apă şi racordările şi nu este de acord să mai plătească cetăţenii deoarece
aceştia au mai plătit o dată racordările. Informează că de la tabăra Trepteni s-au luat
bazinele de către anumiţi cetăţeni şi ce este de făcut.

Domnul primar menţionează că tabăra nu este a primăriei, ci doar terenul este
în proprietatea primăriei.

Domnul consilier Cojocaru Ştefan solicită urgentarea plombatului de asfaltare
deoarece unele porţiuni s-au deteriorat grav. Solicită de asemenea ajutoare de
înmormântare pentru cei nevoiaşi, conform hotărârii luate de acest consiliu.



Domnul primar informează că preşedintele Consiliului Judeţean a promis
plombarea în această primăvară. Defrişarea de pe marginea drumurilor se va demara
şi vor începe toate lucrările de curăţenie şi gospodărire.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu 10
voturi ,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă                                                   Secretar,
Consilier,

Ene Gheorghe Cristina CHIŢAN


